
	

																		 	

																																Uskedalen	,	Kvinnherad	2	februar	2019	

SAKLISTE		

� 1:	Godkjenning	av	innkalling	

� 2:	Godkjenning	av	saksliste	

� 3:	Valg	av	tellekorps	og	2	personer	til	å	skrive	under	protokoll	

� 4:	Valg	av	skriver	

� 5:	Valg	av	ordstyrer		

� 6:	Årsmelding		

� 7:	Regnskap		

� 8:	Innkomne	saker	og	RS	saker		

� 9:	Pause	med	Pizza	/	kaffi	/	kaker	

� 10:	Kåring	av	årets	elghund	

� 11:	Tildeling	av	Hederspriser	og	premiering	av	jaktprøver	

� 12:	Valg		

	

	



� 	Styret	2018:					

Leiar	:	Vidar	Lillevik	 	 Nestleiar:	Anita	Lie	

Kasserer:	Kjell	Rune	Gausvik	 Skrivar:	Ingeborg	Øyna	

Styremedlem;	Dag	Gjerde	 Varamedlem:	Tore	Furdal	

	

Jaktprøvenemd:						Leiar:	Dag	Gjerde		

		Medl:	Kjell	Rune	Gausvik		Medl:			Vidar	Hellås				Medl:	Atle	Helland				

																				

Utstillingsnemd:						Leiar;	Anita	Lie	

Medl:	Kjell	A	Rusten		Medl:	Steinar	Hustoft		Medl:	Vidar	Hellås		Medl:		Lars	Henrik	Skogtun	

	

Valgnemd:			Lars	Henrik	Skogtun			Medl:	Vidar	Hellås			Ane		Grøndahl	Storhaug				

	

Revisorer:			Tore	Sigurd	Fitjar	og	Richard	Skorpen	

	

Årsreferat	fra	Styret:	Medlemmer:	Hordaland	elghundklubb	hadde	pr	31.12.2018,	230	betalende	
medlemmer	samt	2	æresmedlemmer.	Dette	er	tangering	av	fjorårets	rekord.	Arbeidsoppgaver	
2018	I	løpet	av	året	er	det	avholdt	1	årsmøte,	og	4	styremøter.	På	RS	deltok	Vidar	Lillevik		og	
Anita	Lie.		Bandhundkomiteen	har	avholdt	3	stk	dommermøter.		Av	store	arrangement	er	det	
verdt	å	nemna	Svarthundtreffet,	Samlaprøven	og	Bandhundkurset		

Årsmelding	utstllingsnemda	2018.	

Hordaland	EHK	sin	utstilling	var	i	år	også	Svarthundtreff,og	det	ble	sammen	med	Avlsutvalget	for	
NES	og	Norske	Elghundklubbers	Forbund	arrangert	dobbeltutstilling	på	Voss	19	og	20.05.18.			
HEHK	sto	som	teknisk	arrangør	også	for	Forbundet	sin	utstilling.		Anne	L.	Buvik	og	Arild	Berget	
stilte	som	dommere.	Jon	Langeland	var	utstillingens	leder	lørdag	og	Ingeborg	Øyna	var	leder	
søndagen.	Jostein	Vermundsen	og	Raymond	Sandvik	stilte	som	ringsekretærer.	Skrivere	var	Ane	
Storhaug	Grøndahl	og	Anna	Alina	Grønqvist.	Siden	utstillingen	ble	arrangert	på	Voss	måtte	
nemda	i	år	ha	mye	hjelp	av	medlemmene	våre	der.Takk	til	Jarle	Rogne	og	gjengen	hans	som	
virkelig	tok		tak	for	å	få	dette	i	havn.	

Vi	håpet	på	deltakerrekord(verdensrekord)	for	antall	NES	på	utstilling	,og	det	fikk	vi	til	gangs.	
Lørdag	stilte	100	voksene	svarte	og	4	valper.I	tillegg	var	det	noen	som	bare	var	med	på	
avlsparaden.	Søndag	ble	det	stilt	65	voksene	svarthunder.Lørdag	ble	det	utdelt	53	exellent	og	21	
av	disse	fikk	CK.	Det	stilte	3	NEG	og	en	østsibirsk	Laika	i	tillegg.		Mange	flotte	hunder,flott	vær	og	



ett	tettpakket	program	med	utstilling,avlsparade,foredrag	og	fesmiddag	på	Løno	gjorde	helga	til	
en	fantastisk	opplevelse.	Mange	nedlagte	dugnadstimer	for	HEHK	blir	glemt	når	det	gir	så	mange	
gode	minner.Takk	til	alle	som	gjorde	dette	mulig.		Det	ble	bestemt	at	det	skulle	lages	bok	fra	
treffet	med	bilde	av	alle	hundene.Boknemda	med	Atle	Helland	,Ingeborg	Øyna	og	Avlsutvalget	
for	NES	har	lagt	ned	ett	formidabelt	arbeid.	Ralf	Campell	har	skrevet	Svarthundens	historie	,så	
her	har	vi	fått	ett	historisk	dokument	på	over	200	sider.	Boka	trykkes	i	ett	opplag	på	300	og	
distribueres	ut	i	disse	dager.		NJ(B)CH	NUCH	Børvelia`s	Pippi	NO43363/16	til	Lars	Johan	Ekeland	
og	Anita	Lie	,ble	utstillingens	beste	hund	både	lørdag	og	søndag,	og	dermed	helgas	store	stjerne.		
BIM	lørdag	ble	Alex	NO48782/10	til	Per	Odd	Sollid,Trysil	.	Søndag	ble	NJ(B)CH	NUCH	
Vossasvarten`s	D`Alfa	til	Henning	Knudsen	BIM.		Beste	oppdretter	ble	Frolingen`s	til	Arve	
Flatås,fulgt	av	Børvelia`s	til	Anita	Lie	og	Vossasvarten`s	til	Jarle	Rogne.		Det	stilte	3	NEG	hvor	
Vindmyras	Karhu	til	Sandra	Henriksen	ble	best	begge	dager.		Økonomisk	ble	dette	en	suksess	for	
HEHK	med	solid	overskudd	på	utstilling	og	boksalg.	

Tusen	takk	til	alle	som	gjorde	utstilling	og	Svarthundtreffet	2018	mulig	.	

Utstillingen	i	2019	blir	i	Kvinnherad	11.05	med	Nils-Erik	Haagenrud	som	dommer.	

For	utstillinsnemda	Anita	Lie	

	

NPP	kurs	på	Voss:	I		forbindelse	med	Svarthundtreffet		på	Voss	arrangerte		Jaktprøvenemnda	kurs	i	
NPP	for	våre	dommere.	Me	posisjonerte	oss	då	godt	i	forhold	til	ein	auka	etterspørsel	på	å	gå	
jaktprøver	i	Hordaland	fra	1	juli.	Instruktør	på	kurset	her		var	Vidar	Hellås		som		i	år,	som	i	2017,		har	
gjort	ein	formidabel		jobb	med	å	kurse	våre		dommere	i	klubben.		

	

Foredrag	og	middag	på	Løno,	Svarthundtreffet	

På	lørdag	kvelden	vart	det	arrangert	foredrag		på	Løno,	først	om	Utstilling	av	Anne	Buvik,	før	Frode	
Lingåshadde	om	temaet	Avlsbreidde.Etter	dette	vart	det	samla		til	ekte	Smalahåvemiddag		på	Løno,	
der	alle	som	hadde	tinga	plass	fekk	smaka		spesialiteten	fra	Voss,	sjølvsagt		med	ekte	Vossabrygg	
attåt.			Stor	stemning,	med	utfordrande	mat,	god	drykk,	gode	taler	og	liv,	der	deltakere	fra	spesielt	
Nord	og	Sør	laga	godt	liv	i	leiren.	Over	100	personer	var	samla	til	middagen	

	

Årmelding	frå	Jaktprøve	gruppa.		

2018	har	vore	eit	aktivt	år	for	klubben	når	det	gjeld	jaktprøver.		I	sommar	og	haust	terminen	i	2018		
vart	det	avlagt	til	saman	32	jaktprøver	(1.	dags)	.			Resultata	viser	at	det	er	i	denne	perioden	også	gått		
21		førstepremier.	For	dei	to	terminane	sommar	/	haust	vart	det	avlagt	til	saman	6	-	2	dagars	prøver.		

Samlaprøven	i	2018	var	ein	aktivitet	me	fekk	liv	i	og	det	vart	avlagt	17	prøvar	–	samtidig	som	nokre	
nytta	denne	anledninga	til	å	gå	2	dagars	prøver	også.		Påmeldinga	var	stor	og	med	måtte	avgrense	
påmeldinga	grunna	tilgang	på	dommarar.			Eit	viktig	samlingspunkt	for	klubben	og	miljøet.			



Mot	slutten	av	januar	ser	det	ut	til	at	me	også	får	avvikla	minst	10	prøver	i	tillegg	til	dette.			

Det	betyr	at	me	har	hatt	over	70	dager	i	skogen	i	denne	sesongen.		Det	er	veldig	bra	og	har	vore	med	
på	å	auka	interesse	for	og	kunnskapen	om	bandhund.	Mange	nye	hundeeigarar	har	også	prøvt	seg	
med	tilbakemelding	om	mykje	ny	kunnskap	og	mange	gode	erfaringar.		

Vil	også	trekke	fram	dei	dommarane	som	stiller	opp	–	godt	jobba		-	nokre	dommarar	har	gått	over	10	
prøver	denne	sesongen	–	og	ikkje	tvil	om	at	dette	er	enormt	viktige	bidrag	for	miljøet.			I	2018	har	me	
fått	utdanna	fleire	nye	dommarar	som	gjer	oss	robuste	og	i	stand	til	å	dømme	fleire	prøvar	i	skogen	i	
kommande	år.		Det	er	viktig	at	vi	opprettheld	kunnskapen	med	å	være	dommar	og	tar	del	aktivt	for	å	
vedlikehalde	kva	det	inneberer	å	være	dommar.		

Me	har	hatt	nokre	erfaringar	med	registrering	og	innmelding	av	jaktprøver	som	me	håpar	skal	verta	
betre	i	2019.		Det	er	viktig	å	få	avslutta	terminane	så	fort	som	mogeleg	slik	at	resultata	blir	
oppdaterte	i	dogweb.		Ei	løysing	med	nokre	superbrukarar	på	registrering	trur	me	kan	væra	lurt	for	å	
få	det	registrert	etter	kvart		-	og	ha	dommermøte	så	fort	som	mogeleg	for	å	avslutte	terminane.	
Vonar	dette	blir	betre	i	2019.		

For	Jaktprøve	gruppa		Dag	Gjerde			

	

Bandhundkurset:		

I	helga	21.-22,	april	arrangerte	Hordaland	elghundklubb	bandhundkurs.	Heile	25	deltakarar	deltok	
og	den	mest	langvegsfarande	gjesten	kom	frå	Trøndelag!		

		Det	vart	stor	interesse	og	pågang	dette	året,	og	heile	13	av	klubbens	medlemmer	deltok	på	
arrangementet.	Kurset	var	som	tidlegare	år	lagt	til	Tveitedalen	i	Kvinnherad.	Forutan	mykje	stoff	om	
bandhundjakt	og	trening,	vart	det	også	teke	opp	ei	rekkje	tilgrensande	emne.	Mellom	anna	avl,	
utstilling,	jaktprøvar,	blod,-	og	fersksporprøvar	og	tips	om	bruk	av	klær	og		utstyr.	

				På	laurdagen	var	det	først	ein	lengre	teoridel	før	deltakarane	vart	med	på	praktisk	trening	og	
rettleiing	i	bruk	av	bandhund	ute	i		terrenget.	Dei	fleste	ekvipasjane	fekk	observert	dyr,	og	fekk	
dermed	eit	visst	innblikk	i	korleis	ein	kan	jobba	med	hund	på	jakt.	På	søndagen	var	det	endå	meir	
teori	samt	oppsummering	av	erfaringar	frå	den	praktiske	delen.	Mellom	øktene	var	det	rom	for	å	
diskutere	og	kommentere	dei	ulike	emna.	Me	gledde	oss	over	svært	engasjerte	og	interesserte	
deltakarar,	og	det	vart	også	mykje	god	hundeprat	utforbi	i	pausane.	

På	laurdagskvelden	var	det	dessutan	sosialt	samvær	med	middag	som	bestod	av	marinerte	lammelår	
med	båtpoteter,	smørdampa	grønsaker	og	saus.	Dag	Gjerde	stod	for	matlaginga	og	han	hadde	med	
seg	dottera	Malena	som	assistent.	Lammelåra	vart	tilberedde	i	kokegrop	ute	og	smaka	fortreffeleg.	
Kake	og	kaffi	til	dessert.	

Hundeførere	og	instruktører:	Tore	Furdal,	Vidar	Lillevik,	Ingeborg	Øyna,	Anita	Lie,	Lars	Henrik	
Skogtun,	Kjell-Rune	Gausvik,	Åsmund	Hjelmeland,	Atle	Helland,	Vidar	Hellås,	Robert	Mehl,	Leiv	Trygve	
Varanes,	Trygve	Øvstebø,	Dag	Gjerde.			

Kursleiar	var	Vidar	Lillevik		



	

Samlaprøven		

Den	18.-19.	august	arrangerte	Hordaland	elghundklubb	sin	årlege	samlaprøve.	
Påmeldinga	var	rekordstor,	og	me	måtte	verkeleg	trø	til	for	å	skaffe	nok	dommarar.	
Arrangementet	fann	også	denne	gongen	stad	i	Kvinnherad,	med	base	på	Ternebu,	nær	Utåker.	
På	samlaprøvens	første	dag,	deltok	i	alt	9	ekvipasjar.	Konkurransen	var	hard,	og	det	vart	gjort	mange	
gode	prestasjonar	i	skogen.	Dagsvinnar	vart	Tore	Storhaug	med	Svart	Hundens	Embla	av	Aktehaugen.	
Ekvipasjen	klinka	like	godt	til	med	100p	og	full	pott.	Dommaren	fann	ingenting	å	trekkja	på	den	
erfarne	ekvipasjen.		Hakk	i	hæl	følgde	Dag	Gjerde	med	Aurora.	Både	hund	og	eigar	er	svært	ferske	i	
«gamet»,	men	presterte	likevel	å	oppnå	imponerande	97p.	Den	siste	på	pallen	på	prøvens	første	dag	
vart	Svart	Hundens	Pippi	med	Rune	Åsen	som	førar.	Dei	oppnådde	sterke	88p.	Prøven	vart	både	
vind,-	og	regnfull	for	mange,	men	alle	fekk	koma	i	kontakt	med	dyr	på	prøven	sin.		

Om	kvelden	var	det	premieutdeling,	sosialt	samvær	og	betasuppe	til	mat.	Søndagen	var	været	
betydelig	lettare.	Opphaldsvær	er	alltid	kjekt,	men	denne	dagen	vart	det	kanskje	meir	vindstille	enn	
fleire	sette	pris	på.	Overværsarbeid	er	ikkje	lett	når	lufta	står	stille.	
I	alt	8	ekvipasjar	stilte	til	start.	Dagsvinnar	på	prøvens	andre	dag	vart	Berit	G.	Helland	med	Rocky.	

	Dei	oppnådde	91p.	Ein	sterk	prestasjon	med	ein	ung	hund	og	ein	fersk	hundeførar.		Deretter	følgde	
Jarle	Birkeland	med	Caro	av	Aktehaugen	med	85p.	Hakk	i	hæl	kom	Terje	Vasland	med	A-Dixie		som	
fekk	84	poeng.	
Styret	i	Hordaland	elghundklubb	gledar	seg	over	den	store	interessa	for	samlaprøven	vår.	Me	rettar	
ei	stor	takk	til	Ånund	Vaa	frå	Telemark	EHK	som	hjelpte	oss	med	dømming	begge	dagane.	

		Årsreferat	2018	vedr.	blodspor	og	ferskspor.		

Hordaland	elghundklubb	har	i	2018	også	hatt	god	aktivitet	på	blod	og	fersksporprøvar.	Det	
vart	i	alt	avvikla	12	fersksporprøvar	og	13	blodsporprøvar.	Det	kan	sjå	ut	for	at	klubben	kan	
ha	nytte	av	å	få	utdanna	fleire	dommarar	som	kan	ta	unna	påmeldingane	i	desse	disiplinane	
slik	at	ein	i	større	grad	kan	fordela		trykket	på	fleire.		Ps:	Stina	Nordvik	fra	Os		skal	etter	
planen	i	gang	med		utdanning	på	blodspor	i	2019		

	

Nye	dommere	i	Hordaland	Elghundklubb	2018	

Det	har	siste	2	årene	vore	ein	sterk	auke	i	antall	jaktprøver	i	klubben,	og	me	har	hatt	stort	fokus	på	
og	auka	dommerstanden	i	klubben.	Me	har	i	2018	fått	følgende	dommere	klar	til	dømming:		Ingeborg	
Øyna,	Tore	Furdal,	Steinar	Hustoft		og	Svein	Inge	Djursvoll.	I	tillegg	er	Kjell	Rune	Gausvik,	Tor	Sølve	
Tjelta	og		Dag	Gjerde	i		gang	med		dommerutdanning		og	vert	trulig	klar	i	2019	

	

	

	

	



� Innkomne	saker	fra	Forbundet:		

� Sak	1:	HD-problematikken	på	NEG	og	NES	

� Sak	2:	Jaktprøveregler	Villsvin	

� Sak	3:		Kontingent	2020		

	

Årsmøtesaker	fra	Styret	Hordaland	Elghundklubb:		

Økonomisk	støtte	ved	deltakelse	i	NM	og	Nordisk	Mesterskap	:	Ved	deltakelse	i	NM	2017	
vart	utgiftene	store	for	klubben,	då	4	stk	fra	klubben	vart	kvalifisert	til	å	få	delta.		

Styret	vil	at	årsmøtet	tar	stilling	til	om	kva	som	dekkes	av	deltakaravgift	og		godtgjersle	fra	
klubben.	

Instilling	fra	Styret:	Styret	innstiller	til	at	NM	og	Nordisk	mesterskap	dekkes	med	sum	på	
maks	kr	20	000	pr	mesterskap	for	den	gruppe	av	deltakere	som	representerer	klubben	på	
arrangementet.		

	

	

	

	

	


